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  З А П И С Н И К  

 

са XIII редовне седнице Савета Филолошког факултета Универзитета у Београду, 

 одржане у четвртак, 25. фебруара 2021. године са почетком у 12.00 часова у Сали за 

седнице Филолошког факултета 

 

ПРИСУТНИ: проф. др Александар Милановић, проф. др Катарина Расулић, проф. 

др Душка Кликовац, проф. др Бошко Сувајџић, доц. др Јелена Гинић, доц. др Јован 

Чудомировић, проф. др Јасмина Московљевић Поповић, проф. др Ирена Шпадијер, проф. 

др Адријана Марчетић, доц. др Мејсун Гарајбе Симоновић, доц. др Невена Цековић, виши 

лектор Мирна Стевановић, Весна Видовић, Валентина Тасић, Томислав Матић, Зоран 

Вучић, Марко Јелић, Коста Болић, Емил Зороњић, Марина Сутугина и Матеја Шуша.  

Одсутни: Александар Гаталица, Соња Михајлов. 

Одсутни с извињењем: проф. др Весна Спасић Јокић, проф. др Мирјана Радовић 

Марковић, Велибор Видић и др Ивона Лађевац.  

 Седници су присуствовали: декан Филолошког факултета, проф. др Ива Драшкић 

Вићановић, в. д. продекана проф. др Ивана Трбојевић Милошевић, в. д. продекана доц. др 

Маја Савић, студент продекан Лена Весковић, дипл. правник Милош Станић и виши 

референт, дипл. правник Марија Гајић. 

 

 Председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је отворила седницу и поздравила 

присутне чланове Савета. Констатовала је да постоји кворум за рад и пуноважно 

одлучивање Савета.  

Председница Савета је упознала чланове са предложеним дневним редом, који је 

члановима Савета претходно достављен електронском поштом, са пратећим материјалима. 

Позвала је чланове Савета да се изјасне о предложеном дневном реду.   

Дневни ред је усвојен једногласно. 

 

 

     1. 

УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА 

 

а) Усвајање записника са XI редовнe седницe Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 04. 02. 2021. године 

б) Усвајање записника са XII редовнe седницe Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 18. 02. 2021. године 

 

Председница Савета проф. др Ирена Шпадијер је констатовала да јој је пре седнице 

Марко Јелић, члан Савета из реда оснивача, пренео да на његову имејл адресу није 

благовремено стигао материјал за седницу, да је касно добио материјале и да није стигао 

да се упозна са целокупним материјалом, због обимности. Председница Савета је рекла да 

ће убудуће чланови Савета, у самом телу имејла бити замољени да потврде пријем имејла 

и материјала како би се спречиле сличне ситуације.  

Након речи председнице Савета, чланови Савета су приступили гласању. 
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Са 21 гласом за, нико против и нико уздржан, донета је 

 

             О Д Л У К А 

 

Усваја се Записник са XI редовнe седницe Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 04. 02. 2021. године. 

 

 

Са 20 гласова за, и једним уздржаним гласом, донета је 

 

             О Д Л У К А 

 

Усваја се Записник са XII редовнe седницe Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 18. 02. 2021. године. 

 

 

Пре преласка на нову тачку дневног реда, председница Савета је поздравила проф. 

др Иву Драшкић Вићановић, новог декана Филолошког факултета. 

Проф. др Ива Драшкић Вићановић је поздравила присутне чланове Савета и 

захвалила на једногласној подршци Савета.  

 

 

     2. 

ИЗБОР ПРОДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ, 

НА ПРЕДЛОГ ДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА  

 

Председница Савета, проф. др Ирена Шпадијер, прочитала је предлог декана 

упућен Савету Факултета. За продекане декан је предложио: проф. др Анете Ђуровић, 

Катедра за германистику – за продекана за међународну сарадњу; проф др Саша Модерц, 

Катедра за италијанистику – за продекана за финансије; проф. др Ненад Томовић, Катедра 

за англистику – за продекана за научни и стручни рад и доц. др Балша Стипчевић, Катедра 

за српски језик са јужнословенским језицима – за продекана за наставу.  

Председница Савета је навела како је досадашња пракса била да се за све 

предложене продекане гласа заједно и предложила да се чланови Савета изјасне о начину 

гласања за предложене продекане – да ли ће гласати за све заједно или за сваког 

предложеног продекана појединачно. 

За реч се јавио Зоран Вучић, и навео да су чланови Савета за ову тачку добили само 

предлог декана за продекане, у ком су наведена само имена предложених продекана и 

Катедре на којима се они налазе, те да сматра како је требало да чланови Савета добију 

шири материјал, са биографијама продекана. 

За реплику се јавила проф. др Ирена Шпадијер и навела да се подаци о 

професорима налазе на сајту факултета. 

Декан Филолошког факултета, проф. др Ива Драшкић Вићановић се јавила за реч и  

предложила да образложи свој предлог. Истакла је да су Факултету потребни људи који 

имају и лични и професионални интегритет, и који су као такви препознати у колективу, 
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које уважавају како колеге тако и студенти и потом је говорила о сваком предложеном 

продекану посебно, наводећи са које је катедре и које особине и квалитети су били 

одлучујући за њихов избор. 

У дискусији су још учествовали: проф. др Душка Кликовац и доц. др Невена 

Цековић. 

Након дискусије, председница Савета је предложила да се приступи гласању.  

Позвала је чланове Савета да се најпре изјасне о начину гласања за предложене продекане 

– да ли ће гласати за листу предложених продекана или за сваког појединачно. 

Након што су се чланови Савета изјаснили да ће гласати за листу предложених 

продекана, приступило се гласању. 

Једногласно су донете следеће одлуке: 

 

О Д Л У К А 

 

 Др Анете Ђуровић, редовни професор, изабрана је за продекана за међународну 

сарадњу Филолошког факултета Универзитета у Београду за мандатни период од школске 

2020/2021. до школске 2022/2023. године. 

 

 

О Д Л У К А 

 

 Др Саша Модерц, ванредни професор, изабран је за продекана за финансије 

Филолошког факултета Универзитета у Београду за мандатни период од школске 

2020/2021. до школске 2022/2023. године. 

 

О Д Л У К А 

 

 Др Ненад Томовић, ванредни професор, изабран је за продекана за научни и 

стручни рад Филолошког факултета Универзитета у Београду за мандатни период од 

школске 2020/2021. до школске 2022/2023. године. 

 

      О Д Л У К А 

 

 Др Балша Стипчевић, доцент, изабран је за продекана за наставу Филолошког 

факултета Универзитета у Београду за мандатни период од школске 2020/2021. до 

школске 2022/2023. године. 

 

 

Председница Савета је честитала новоизабраним продеканима и констатовала да 

Факултет коначно има комплетиран Декански колегијум и да је то веома важно за 

будућност Факултета.  

Декан Филолошког факултета, проф. др Ива Драшкић Вићановић, захвалила је на 

једногласној подршци њеном предлогу. 
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     3. 

УСВАЈАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О ФИНАНСИЈСКОМ ПОСЛОВАЊУ ФИЛОЛОШКОГ 

ФАКУЛТЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР – ДЕЦЕМБАР 

2020. ГОДИНЕ 

 

Председница Савета је упитала чланове Савета за потребу образложења 

достављеног Извештаја о финансијском пословању и позвала в. д. продекана за финансије, 

проф. др Ивану Трбојевић Милошевић и руководиоца финансијско-рачуноводствених 

послова Снежану Васојевић за образложење. 

У дискусији су учествовали: Зоран Вучић, проф. др Ивана Трбојевић Милошевић, 

в. д. продекан за финансије и Снежана Васојевић. 

Након дискусије, приступило се гласању. Једногласно је донета 

 

О Д Л У К А 

 

 Усваја се Извештај о финансијском пословању Филолошког факултета 

Универзитета у Београду за период јануар – децембар 2020. године. 

   

 

     4. 

УСВАЈАЊЕ ИЗВЕШТАЈА О РАДУ ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У 

БЕОГРАДУ ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

За реч се јавио Емил Зороњић, који је изнео сугестију да се направи универзални 

упитник или формулар по коме би се извештаји убудуће попуњавали, како би сви 

појединачни извештаји о раду у оквиру збирног (за цео Факултет) били попуњени на исти 

или сличан начин, јер постоје извештаји о раду који су веома кратки и они који су доста 

опширни и детаљни, а да би извештаји требало да буду уједначени и предложио да се 

размисли о томе на који начин да се стимулишу људи, који нису послали извештај да то у 

будућности и ураде. За реплику се јавила в. д. продекана, доц. др Маја Савић, која је 

захвалила на изнетим сугестијама и навела да је овај Извештај о раду урађен по угледу на 

све претходне, и да подношење Извештаја спада у личну одговорност свих запослених, 

као и да ће све изнете сугестије пренети будућем изабраном продекану. 

У дискусији су учествовали и проф. др Ирена Шпадијер и Весна Видовић, која је 

навела да у оквиру Извештаја недостаје извештај о раду Центра за докторске студије, који 

још увек није предат, те да њиме треба допунити Извештај о раду Факултета што ће 

накнадно бити учињено, као допуна Извештају о раду на наредној седници. 

Након дискусије, приступило се гласању.  

Једногласно је донета 

 

О Д Л У К А 

 

 Усваја се Извештај о раду Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

2020. годину. 
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     5. 

УСВАЈАЊЕ ПЛАНА РАДА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У 

БЕОГРАДУ ЗА 2021. ГОДИНУ 

 

Председница Савета је упитала чланове Савета за дискусију и потом, како се нико 

није јавио за реч, позвала чланове Савета на гласање. 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

 

 Усваја се План рада Филолошког факултета Универзитета у Београду за 2021. 

годину. 

 

 

6. 

УСВАЈАЊЕ ПЛАНА ЈАВНИХ НАБАВКИ ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ ЗА 2021. ГОДИНУ 

После образложења и речи в. д. продекана за финансије проф. др Иване Трбојевић 

Милошевић, председница Савета је ставила план јавних набавки за 2021. годину на 

гласање. 

Једногласно је донета  

О Д Л У К А 

 

Усваја се План јавних набавки Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

2021. годину. 

 

 

7. 

ЖАЛБА ПРОФ. ДР БИЉАНЕ ДОЈЧИНОВИЋ И ДОЦ. ДР ВУКА ПЕТРОВИЋА 

ПРОТИВ РЕШЕЊА В. Д. ДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА БР. 144/1 ОД 18. 

01.2021. 

 

Председница Савета је констатовала да је, поред већ достављених материјала за ову 

тачку, члановима Савета на почетку седнице, предато и стручно мишљење Правне службе, 

у штампаном облику, које може бити и усмено образложено уколико је потребно. 

Поводом ове тачке, за реч се јавила проф. др Адријана Марчетић која је навела да 

долази са Катедре на којој је дошло до нелегалне смене управника Катедре, проф. др 

Јована Попова и заменика управника, проф. др Зорице Бечановић Николић, и укратко 

образложила разлоге против усвајања жалбе и зашто сматра да је жалба неоснована. 

Навела је да би се, уколико би Савет усвојио жалбу, тиме направила трострука грешка и 

то: да би се огрешили о Закон, Статут Универзитета у Београду и Устав, како се то види у 

Саветодавном мишљењу Омбудсмана; да би се тиме подржало неакадемско понашање јер 

је Катедра преузета на нелегалан начин и да би се огрешили о људе који су претрпели 

штету – пре свега проф. др Јован Попов и његова заменица, коју су нелегално смењени, 

као и проф. др Весна Елез, којој је забрањено да се врати са плаћеног одсуства, како би се 
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реализовао план нелегалне смене, а што представља преседан какав не постоји у историји 

Београдског Универзитета. 

Проф. Марчетић је даље говорила о дешавањима на Катедри, о сазваној седници, о 

смени управника, како је на тој седници кворум фалсификован јер није рачунат глас проф. 

др Весне Елез, која је непосредно пре тога, на сопствени захтев, прекинула плаћено 

одуство, те да је тадашња в. д. декана факултета, проф. др Анђелка Митровић прво 

одобрила проф. Елез да се врати, а да је потом, шест дана касније, то решење ставила ван 

снаге. Истакла је да је, у међувремену, на Катедри нелегално изабрана за управника 

Катедре проф. др Биљана Дојчиновић. 

У дискусији су потом учествовали: Марко Јелић, Зоран Вучић, проф. др Душка 

Кликовац, Мирна Стевановић, проф. др Ирена Шпадијер и доц. др Јелена Гинић. 

 

Након дискусије, председница Савета је позвала чланове Савета да се изјасне о 

жалби. Упитала је чланове Савета ко је за усвајање жалбе. Нико није гласао За. 

Са 19 гласова против усвајања жалбе, нико за усвајање жалбе, и два уздржана 

гласа, донета је  

О Д Л У К А 

 

 ОДБИЈА СЕ жалба проф др Биљане Дојчиновић и доц. др Вука Петровића бр. 466/1 

од 01. 02. 2021. године, поднета против решења в. д. декана Филолошког факултета 

Универзитета у Београду, бр. 144/1 од 18. 01. 2021. године, као неоснована. 

 

 

Након што су исцрпљене све тачке дневног реда, председница Савета је најавила 

ускоро нову седницу Савета, због нових пристиглих материјала, а која би се одржала 

највероватније електронским путем, о чему ће чланови Савета бити благовремено 

обавештени.  

 

* 

Седница је закључена у 12.53 часова. 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА     

  

Марија Гајић                                                             

          ПРЕДСЕДНИК САВЕТА 

                                                                                         ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

Проф. др Ирена Шпадијер 


